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هت تریک باخت سایپا در 
باشگاه های آسیا

 تیم والیبال ســـایپا بعـــد از هت تریک باخت در دور 
مقدماتـــی رقابت هـــای قهرمانی باشـــگاه های زنان 

آســـیا، فردا به مصاف تیم اول گـــروه A می رود. 
مســـابقات والیبال قهرمانی باشـــگاه های زنان آسیا 
2024 بـــه میزبانـــی شـــهر ناخـــن راچســـیما تایلند 
برگزار می شـــود. تیـــم والیبال زنان ســـایپا قهرمان 
فصل قبـــل لیگ برتر کـــه به نمایندگـــی از ایران به 
تایلنـــد رفته، در گروه B مســـابقات بـــا اِل پی بانک 
نینه بینـــه )تیـــم یـــک ویتنـــام(، نـِــک ردِ راکتـــس 
کاوازاکـــی )ژاپـــن( و مونولیـــس اس کای ریـــزرِس 
)فیلیپین( همگروه بود.  ســـایپایی ها بعد از باخت 
مقابل نماینـــده فیلیپین و ژاپـــن، صبح دیروز هم 
 بـــا نتیجه 3 بـــر یک، بـــا امتیـــازات 25-17، 16-25،
25-16 و 25-19 مقابـــل نماینـــده ویتنـــام باختند تا 
بدون برد و با هت تریک باخت راهی مرحله حذفی 
شـــوند. این تیم بعد از اســـتراحت امروز، ســـاعت 
12:30 فـــردا بـــه مصاف تیـــم اول گـــروه A می رود. 

روئینگی ها در انتظار رونمایی از 
مسافران آسیا

قایقرانـــان اردونشـــین تیـــم ملـــی روئینـــگ بعد از 
تســـت در دریاچـــه آزادی تهـــران، چشـــم انتظار 
رونمایـــی از مســـافران قهرمانـــی آســـیا هســـتند. 
اردونشـــینان در دریاچـــه آزادی تهـــران در مـــواد 
تک نفـــره زنـــان، تک نفـــره مـــردان و دونفـــره زنان 

مســـافت ۲۰۰۰ متـــر بـــا هـــم رقابـــت کردند. 
زینب نوروزی، فاطمه مجلل، مهســـا جـــاور، کیمیا 
زارعـــی و آیگیـــن کریمـــی در تک نفره زنـــان اول تا 
پنجـــم شـــدند. مقام اول تا ســـوم مـــردان هم بین 
امیرحســـین محمودپـــور، محمدحســـین حقـــی و 
آروین دیانتی تقســـیم شـــد.  فاطمه مجلل و کیمیا 
زارعی، مهســـا جاور و زینب نوروزی هم در روئینگ 
دونفره مقام اول و دومـــی را گرفتند. کادر و کمیته 
فنی تیـــم ملـــی روئینگ بـــا تحلیل نتایج تســـت، 

مســـافران قهرمانی آســـیا را مشـــخص می کنند.
 

9 مهرماه؛ شروع لیگ کانوپولوی زنان
رقابت هـــای نیم فصـــل اول لیـــگ کانوپولـــوی زنان 9 
مهرمـــاه در دریاچه آزادی تهران شـــروع می شـــود. در 
ایـــن دوره ۶ تیم نوین تهران)الـــف(، نوین تهران)ب(، 
نوین البرز، اصفهان خروشـــان، شـــهید رسولی نوشهر 
و ملـــوان نداجا حضور دارند که دوشـــنبه و سه شـــنبه 
هفته آینده در پیســـت کانوپولوی دریاچه آزادی تهران 

بـــا هم رقابـــت می کنند.

معرفی ناظران مجلس در پارالمپیک 
نماینـــدگان مجلس شـــورای اســـامی در جلســـه 
علنـــی دیـــروز، ناظـــران مجلـــس در کمیتـــه ملی 
پارالمپیـــک را انتخـــاب کردند. علی اکبـــر علیزاده 
نماینده مردم دامغان با ۱۴۹ رأی و احمد راســـتینه 
بـــا ۱۴۱ رأی به عنـــوان عضو ناظر مجلـــس انتخاب 
شـــدند. همچنیـــن انتخاب یک نفـــر از نمایندگان 
بـــا معرفی کمیســـیون فرهنگی به عنـــوان ناظر در 
شـــورای عالـــی ورزش و تربیـــت بدنی در دســـتور 
جلســـه علنـــی مجلـــس قـــرار گرفـــت کـــه احمد 
راســـتینه با ۱۲۴ رأی عضو ناظر مجلس در شـــورای 

عالـــی ورزش و تربیت بدنی شـــد.

اسدی: ناصری پیشنهاد نداده
رسول اســـدی، رئیس فدراسیون دوچرخه سواری، 
تشـــریفاتی خوانـــدن کمیتـــه فنـــی توســـط مجید 
ناصری یکـــی از اعضا را قبـــول نـــدارد. او می گوید: 
»در جلســـه کمیته فنی فدراســـیون تصمیم گیری 
شـــد که ناصری برنامـــه راهبردی المپیـــک ۲۰۲۸ را 
بدهـــد و نزدیـــک 5-4 مرتبه وفایی مدیـــر تیم های 
ملـــی بـــا او تمـــاس گرفت و پیگیـــر برنامه شـــد اما 

برنامـــه ای نداد.
 ناصـــری اصـــاً پیشـــنهادی نـــداده کـــه مـــا انجام 
نداده باشـــیم. از طرفی از اول هـــم گفته ام کمیته 
نـــه تصمیم گیرنـــده و  فنـــی تصمیم ســـاز اســـت 
تصمیم گیری با فدراســـیون اســـت. اگر کمیته فنی 
تصمیـــم خوب و به نفع فدراســـیون گرفته باشـــد، 
چـــرا نبایـــد عملی کنیـــم؟ بحث من این اســـت که 

آقای ناصـــری اصاً پیشـــنهادی نداده اســـت.«

هندبالی ها از 15 مهر استارت می زنند

برنامـــه بازی های چهـــار هفته اول ســـی و هفتمین 
دوره لیـــگ برتـــر هندبال مـــردان اعام شـــد. فصل 
جدیـــد لیگ برتـــر هندبـــال ۱۵ مهر با بـــازی صنعت 
مـــس با نیـــروی زمینـــی کازرون اســـتارت می خورد. 
یک روز بعد یعنـــی 16 مهرماه هم در4 دیدار ســـنگ 
آهـــن بافق بـــا فـــولاد نوین، فـــولاد مبارکه ســـپاهان 
بـــا آلومینیـــوم اراک، شـــهید چمـــران لارســـتان بـــا 
زغال ســـنگ طبـــس و گیتـــی پســـند بـــا نفـــت و گاز 

گچســـاران رقابـــت می کند.
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قرعه کشی لیگ برتر بسکتبال بدون حاشیه نبود 

کار به تهدید کشید 
 استرس ویزا ، مهم ترین رقیب کشتی در جهانی آلبانی

 مذاکرات دبیر جواب می دهد؟
پریســـا غفاری/ حاشـــیه های فصـــل جدید لیگ 
برتـــر بســـکتبال، این بار از جلســـه قرعه کشـــی 
شـــروع شـــد، با تهدید تیم کاله بـــه کناره گیری. 
ظاهـــراً ســـازمان لیگ فدراســـیون بســـکتبال به 
کاله اولتیماتوم داده و بازســـازی کفپوش ســـالن 
پیامبـــر اعظـــم )ص( را شـــرط حضـــور ایـــن تیم 
در لیـــگ برتر گذاشـــته، امـــا کاله ای هـــا اصرار بر 
برگزاری بازی ها در این ســـالن با همان شـــرایط 
را دارنـــد و نمایندگان باشـــگاه کالـــه مازندران با 
شـــرط ســـازمان لیـــگ، در جلســـه قرعه کشـــی 
تهدیـــد بـــه کناره گیـــری از رقابت هـــا را مطـــرح 
کردنـــد. محمودرضـــا امین الهـــی، رئیس هیأت 
بســـکتبال مازنـــدران ایـــن موضـــوع را دقیقاً در 
قرعه کشـــی لیـــگ مطرح کـــرد. ســـعید داورپناه 
کاپیتـــان تیـــم قهرمـــان فصـــل قبـــل لیـــگ برتر 
)طبیعـــت( کـــه همراه ارســـان کاظمـــی بازیکن 
شـــهرداری گـــرگان در حـــال قرعه کشـــی بودند، 
بـــا ایـــن اتفـــاق بـــه شـــوخی گفـــت: »ســـریع تر 
قرعه کشـــی را انجام دهیم تا تیم هـــا کناره گیری 

نکرده انـــد.«
امیرحســـین واحدپـــور دبیر ســـازمان لیگ هم با 
گایه از رفتار باشـــگاه ها به نمایندگان کاله تأکید 
کرد: »آیا مقصر این رفتار باشـــگاه ها ما هســـتیم؟ 
مشـــکل باشـــگاه کاله نیســـت. مشـــکل مدیریت 
تربیـــت بدنـــی آن اســـتان اســـت. پارســـال چند 

بار نامـــه دادیم تا این ســـالن را درســـت کنند.«
میثـــم علیپور رئیـــس ســـازمان لیگ بـــه خاطر 
ناراحتی نمایندگان کالـــه تأکید کرد: »موضوع در 

اداره کل ورزش و جوانان اســـتان مازندران ایراد 
دارد. مشـــکل از باشگاه کاله نیســـت. متأسفانه 
دومین باری اســـت که اداره کل استان مازندران 
ایـــن کار را انجـــام می دهـــد. مـــا خیلـــی جـــدی 
پیگیری می کنیـــم و اجازه نمی دهیـــم اداره کل، 
باشـــگاه های ما را به چالش بکشـــد. آنها به جای 
کمک به کالـــه در حال ســـنگ اندازی هســـتند. 
این مشـــکل برای آورتای ســـاری هم پیش آمد.«

 ترکیـــب تیم هـــای ملی کشـــتی آزاد و 
فرنگی ایران بـــرای رقابت های جهانی 
زیـــر 23 ســـال آلبانـــی اعام شـــد اما 
حالا به نظـــر دغدغه بـــزرگ کادرفنی 
هـــر دو تیـــم، صـــدور ویـــزای آلبانـــی 
اســـت. کشـــور آلبانی ســـال گذشـــته 
هم میزبـــان زیر 23 ســـال جهان بود 
کـــه به ایـــران ویـــزا نـــداد اما امســـال 
اتحادیه جهانی میزبانی زیر 23 ســـال 
و بزرگســـالان جهان را به کشور آلبانی 
داد تا مشـــکات ایران برای حضور در 

این مســـابقات دو برابر شـــود.
رقابت هـــای کشـــتی زیـــر 23 ســـال 
قهرمانـــی جهـــان 30 مهـــر تـــا 6 آبان 
مـــاه امســـال در شـــهر تیرانـــا کشـــور 
آلبانـــی برگـــزار می شـــود و کادرفنـــی 
هـــر دو تیـــم ترکیب خود را بـــرای این 
مســـابقات اعـــام کردند. در کشـــتی 
آزاد علی مؤمنی در وزن 57 کیلوگرم، 
ابراهیـــم خـــواری در وزن 61 کیلوگرم، 
 65 وزن  در  ابراهیـــم زاده  عبـــاس 
کیلوگـــرم، ســـینا خلیلـــی در وزن 70 
کیلوگـــرم، علـــی رضایـــی در وزن 74 
کیلوگـــرم، مهـــدی یوســـفی در وزن 

79 کیلوگـــرم، ابوالفضـــل رحمانـــی 
86 کیلوگـــرم، امیرحســـین  در وزن 
فیروزپور در وزن 92 کیلوگرم، مهدی 
97 کیلوگـــرم  حاجیلوئیـــان در وزن 
 125 امیررضـــا معصومـــی در وزن  و 
کیلوگـــرم بـــه جهانـــی آلبانـــی اعـــزام 
می شـــوند. تیمی کـــه در پنـــج وزن از 
کشـــتی گیران جـــوان کـــه در جهانی 
اســـپانیا بـــه نایـــب قهرمانی رســـید، 
اســـتفاده کـــرده اســـت. در کشـــتی 
فرنگی هـــم در وزن 55 کیلوگرم علی 
احمـــدی وفـــا، در وزن 60 کیلوگـــرم 
محمدمهـــدی غامپـــور، در وزن 63 

کیلوگرم عرفان جرکنـــی، در وزن 67 
کیلوگـــرم احمدرضا محســـن نژاد، در 
وزن 72 کیلوگرم دانیال ســـهرابی، در 
وزن 77 کیلوگرم علی اســـکو، در وزن 
82 کیلوگرم محمد ناقوســـی، در وزن 
87 کیلوگرم یاسین یزدی، در وزن 97 
ع و در وزن  کیلوگرم شایان حبیب زار
130 کیلوگرم فردیـــن هدایتی، نفرات 
اعزامـــی به جهانـــی آلبانی هســـتند.

ایـــن تیـــم هـــم در چهـــار وزن اول از 
نفراتی اســـتفاده کرده کـــه در جهانی 
جوانان، قهرمانی را به دســـت آوردند. 
قهرمانـــی برای هـــر دو تیـــم محتمل 

اســـت اما موضوعی که حـــالا کادرفنی 
را نگـــران کـــرده، ســـطح فنـــی رقبـــا 
نیســـت؛ بلکـــه استرســـی اســـت که 
صادر شدن و یا نشـــدن ویزا برای این 
تیـــم به وجـــود آورده اســـت. کادرفنی 
هنـــوز به طـــور دقیـــق نمی دانـــد باید 
کشـــتی گیرش را بـــرای رســـیدن بـــه 
ســـر وزن تحت فشـــار بگذارد یـــا نه؟ 
البتـــه برنامـــه کادرفنی این اســـت که 
تیم برای این مســـابقات آماده شـــود 
اما اگر مثل ســـال گذشـــته ویزا صادر 
نشـــود، کشـــتی گیران آســـیب زیادی 

می بیننـــد.
البتـــه علیرضـــا دبیـــر وقتـــی ترکیـــه 
میزبان انتخابی جهانی برای المپیک 
2024 پاریس بود، به این کشـــور رفت 
و دیـــدار مهمـــی را بـــا ننـــاد لالوویچ 
برگزار کرد و بعد هم دیدار مشـــترکی 
را با رئیس فدراســـیون کشـــتی آلبانی 
برگزار کردند. در این نشســـت تماس 
تلفنی هم با مســـئولان سیاســـی این 
کشـــور برقـــرار شـــد تـــا بـــرای صدور 
ویـــزای ایرانی هـــا مذاکـــرات کامـــل 
شـــود. بـــا ایـــن مذاکرات بعید اســـت 
آلبانـــی ویزا ندهـــد اما با ایـــن  حال در 
این چند روز اخبـــار امیدوارکننده ای 
منتشـــر نشـــده و همیـــن کادرفنـــی را 

نگران کرده اســـت.

روبرتـــو پیاتـــزا ســـرمربی جدیـــد تیم 
ملـــی والیبـــال ایـــران، 22 روز بعـــد از 
قـــراردادش بـــا فدراســـیون ایـــران، 
در اولیـــن مصاحبـــه رســـمی اش، بـــا 
خوشـــحالی همـــان اول از هدفـــش 
می گویـــد: »قـــرار گرفتـــن در جمع 8 
تیم برتر جهان آرزوی ما نیست، بلکه 
هدف ما اســـت. البته باید تمرکزمان 
را بـــرای گرفتن رتبـــه اول بگذاریم، نه 
اینکـــه گاهی ایـــن هـــدف را فراموش 
کنیم. رؤیایم برای فدراسیون والیبال 
ایـــران این اســـت کـــه بـــه هدفش در 
المپیـــک لس آنجلـــس 2028 برســـد. 
فکـــر می کنـــم ایـــن فقـــط یـــک آرزو 
نیســـت بلکه یـــک هدف اســـت. فکر 
می کنم با فدراســـیون والیبـــال ایران 
و بازیکنانـــش می توانم بـــه این هدف 
برســـم. می خواهـــم بـــا فدراســـیون 
والیبـــال و مـــردم ایـــران رؤیاپـــردازی 
کنـــم، مـــا باید بـــرای رؤیای مشـــترک 
مبـــارزه کنیم. پـــس همه با هـــم برای 
حضـــور در لس آنجلـــس 2028 تاش 

می کنیـــم.«
ســـرمربی قرعـــه راحـــت ایـــران در 
قهرمانـــی جهـــان را خوش شانســـی 
و  بـــود  خوبـــی  »قرعـــه  می دانـــد: 
خوش شـــانس بودیـــم چراکـــه در 
همـــان گروهـــی کـــه فیلیپیـــن قرار 
دارد، جـــای گرفتیـــم. فیلیپیـــن به 
A قـــرار  دلیـــل میزبانـــی در گـــروه 
گرفـــت و طبق قرعـــه ایـــران هم در 
این گروه جای گرفـــت و از این بابت 
خیلی خوشحال هســـتم که راهمان 
مشـــخص شـــد. بایـــد صدرنشـــین 
گـــروه A شـــویم و در ادامه بـــه آینده 

کنیم.« فکـــر 
او بـــرای بررســـی عملکـــرد بازیکنان 
ایـــران با توتولـــو و آنالیزورهای ایرانی 
در ارتباط اســـت: »با دستیارم توتولو 
و بعضی آنالیزورهای ایرانی در ارتباط 
هســـتم. بازیکنـــان ایرانـــی و حتـــی 
لژیونرها را زیرنظـــر داریم. بعضی در 
ایتالیا، بعضی در لهســـتان و عده ای 
بـــازی می کننـــد،  هـــم در فرانســـه 

عملکـــرد همـــه بازیکنـــان را رصـــد 
می کنیم. طبیعی اســـت که عملکرد 
آنهـــا را در همـــه شـــرایط مدنظر قرار 
دهیـــم. نه فقـــط در پســـت حمله یا 
دفاع، مـــا باید در همـــه موقعیت ها 
آنهـــا را بررســـی کنیم. حتـــی درباره 
وضعیت فیزیکی با مربی بدنســـازی 
مکاتبـــه داریـــم کـــه متوجه شـــویم 
چطور می توانیم شـــرایط جســـمانی 
بازیکنـــان را به بهترین شـــکل برای 
حضور در مســـابقات لیگ ملت ها و 

قهرمانـــی جهان آمـــاده کنیم.«
 روبرتـــو پیاتـــزا ســـرمربیگری تیـــم 
ملی والیبـــال ایران را شـــگفت انگیز 
می دانـــد: »پذیرش این مســـئولیت 
برایـــم بســـیار شـــگفت انگیز اســـت 
یـــن  ا بـــه  ســـتم  ا می خو کـــه  ا چر
موقعیت برســـم. بســـیار خوشحالم 
که ســـرمربی تیم ملی والیبال ایران 

» . هستم
او معتقد اســـت برای پول بـــه ایران 
در  مشـــکل  »مهمتریـــن  نیامـــده: 

مذاکـــرات قبلی زمـــان بـــود. درباره 
قـــراردادم بـــا هلند آگاه بـــودم و باید 
قبل از یکـــم ژانویـــه 2023 همه چیز 
را نهایـــی می کردم. در آن زمان هیچ 
شانســـی برای امضای قـــرارداد وجود 
نداشـــت پس مـــا آن گزینـــه موجود 
در قـــراردادم با هلند برای فســـخ را از 
دســـت دادیم. قرارداد من با هلند تا 
ســـال 2024 برقرار بود تـــا این فصل 
به پایـــان برســـد. می توانم به شـــما 
بگویـــم مشـــکل دقیقـــاً زمـــان بود و 
خوشـــحالم که توانستم کاماً شفاف 
این موضوع را توضیح دهم. مذاکره 
بـــا تقوی خیلی ســـریع پیـــش رفت، 
وقتـــی تقـــوی متوجه شـــد می تواند 
با مـــن قـــرارداد امضا کنـــد و متوجه 
اهدافـــم شـــد، بـــه توافق رســـیدیم 
صحبتـــی  هیـــچ  پـــول  مـــورد  در  و 
نکردیـــم، به خاطر اینکـــه هدف من 
به دســـت آوردن پـــول زیـــاد نبـــود، 
بلکـــه می خواســـتم نقطه نظر خودم 

را دنبـــال کنم.«

پذیرش این 
مسئولیت 

برایم بسیار 
شگفت انگیز 
است چراکه 
می خواستم 

به این 
موقعیت 

برسم

نتایج تیم ملی در تاتامی چین فاجعه بود

روحانی: نبود شفاف سازی بلای جان کاراته است

تیم ملی کاراته از تاتامی قهرمانی آســـیا سربلند 
بیرون نیامد. در حالی که کاراته ایران همیشـــه 
عادت به ســـروری در آســـیا و جهان داشته، اما 
مدت هاســـت کـــه از روزهـــای اوجـــش فاصلـــه 
گرفته و ششـــمی در مســـابقات قهرمانی آســـیا 
هم گواه این موضوع اســـت. در چنین شرایطی 
حســـن روحانی که مدتی قبـــل از کادرفنی تیم 
ملـــی کناره گیـــری کرد، عـــدم شفاف ســـازی در 
انتخابی ها و اعـــزام نفرات را بلای جـــان کاراته 
می داند و معتقد اســـت مدیریت و کادرفنی باید 

پاســـخگوی نتایج باشند.

نتایج تیم ملی در تاتامی قهرمانی آسیا 
رضایت بخش بود؟

نـــه. تیـــم اعزامـــی بـــه قهرمانی آســـیا بـــا تجربه 
بـــوده و بیشـــتر ملی پوشـــان در آســـیا و جهـــان 
مقـــام دارنـــد، امـــا نتایـــج تاتامی چیـــن ضعیف 
بـــود. در ایـــن دوره تیـــم ملی مـــردان فقط ۱ طا 
گرفـــت و در کومیتـــه تیمی هم برنـــز گرفتیم که 

این خـــودش ناکامی محســـوب می شـــود. وقتی 
بـــه عملکرد تیـــم در تاتامـــی قهرمانی آســـیا نظر 
می کنیـــم، می بینیم که اکثر ملی پوشـــان مبارزه 
را بـــا اختاف زیـــاد و بـــه کاراته کاهـــای درجه دو 
غ از این مســـائل نحـــوه ارنج کومیته  باختند. فار
تیمـــی مقابل ژاپن هم مشـــکل داشـــت، معمولاً 
بـــرای مبـــارزه آخـــر بایـــد از کاراته کایی بـــا تجربه 
اســـتفاده شـــود امـــا این اتفـــاق نیفتاد. درســـت 
اســـت که حیدری طای امیدهای جهان را دارد 
امـــا بهتر بود ملی پوشـــی باتجربه تـــر روی تاتامی 

می رفت تـــا بـــازی را در بیاورد.
وقت جوانگرایی در یکسری اوزان نرسیده 

و اصرار برای اعزام به نفراتی خاص کنار 
گذاشته شود؟

ما ســـال های اخیـــر در وزن منفـــی ۶7 کیلوگرم 
خیلـــی افت کرده ایـــم، به دلیل اینکـــه این وزن 
مدت هاســـت در انحصار امیر مهدی زاده است؛ 
در صورتی که او اصاً نتایج خوبی نداشـــته و در 
انتخابی المپیـــک، جهانی و بازی های آســـیایی 
نـــاکام بود و در قهرمانی آســـیا دوره قبل هم برنز 
گرفـــت کـــه اصـــاً نتیجه خوبـــی نیســـت اما به 
رغـــم این نتایج بد باز هـــم روی انتخاب او اصرار 
دارنـــد کـــه جـــای تعجـــب دارد. بایـــد در بعضی 
اوزان مثـــل منفـــی ۶7 کیلوگـــرم ۵ ســـال پیش 
اســـتارت جوانگرایـــی می خـــورد اما متأســـفانه 
در همـــه این ســـال ها روی انتخاب های اشـــتباه 

پافشـــاری کردند.
ر وزن منفی 7۵ کیلوگرم هم که بهمن عســـگری 
ســـال ها عنوانـــدار جهـــان و آســـیا بـــوده، اما با 
جامانـــدن از المپیـــک افتـــی فاحش داشـــته و 
مدت هاســـت مثل ســـابق نیســـت. اصلی ترین 
آفـــت این روزهـــای کاراته نبود شـــفافیت اســـت 
ومـــن هـــم بـــه همیـــن دلیـــل مدت ها قبـــل از 
کادرفنـــی تیـــم ملـــی کناره گیـــری کـــردم، عاوه 
بـــر مـــن خیلـــی از قهرمانـــان کاراتـــه هـــم کنـــار 
کشـــیده اند و اصـــاً نیســـتند. در انتخابی هـــای 
منجـــر بـــه اعـــزام، شفاف ســـازی وجود نـــدارد. 
برای مثـــال امیر مهدی زاده اصـــاً در مرحله اول 
قهرمانی کشـــور شـــرکت نکرد و همین کاراته ما 

را زمین زده اســـت.
بهتر نبود با تغییر کادرفنی بعد از مسابقات 

جهانی جلوی این نتایج گرفته می شد؟
متأســـفانه حتـــی انتخـــاب ســـرمربیان تیم های 
ملی هـــم اصولی نیســـت و بعد از نتایـــج تیم در 
قهرمانی جهـــان نیاز بـــه تغییراتی اساســـی بود 

کـــه این اتفـــاق نیفتاد.
تیمی مثل ویتنام در مجمـــوع دوم و تیم هنگ 
کنگ چهارم شـــده، اما کاراته ایران که ســـالیان 
ســـال در آســـیا و جهـــان ســـروری می کـــرد، بـــا 
ایـــن همه ســـتاره ششـــم شـــد. دوســـتان باید 
جوابگـــو باشـــند و دربـــاره ایـــن نتیجـــه ضعیف 
توضیـــح بدهند. هروی دوســـت من و انســـان 

خیلـــی خـــوب و دلســـوزی اســـت امـــا مـــن اگر 
جـــای او بـــودم ضعف هـــا را گـــردن می گرفتم و 
تیم را بـــه نفر دیگـــری تحویل مـــی دادم. کاراته 
قحط الرجـــال نـــدارد، بایـــد هـــروی را مدیرفنی 
تیم هـــای ملـــی می کردنـــد و یکـــی از مربیـــان 
جـــوان را ســـرمربی می گذاشـــتند تـــا بـــا هـــم 

همـــکاری کنند.
به نظر می رسد انتخاب لیلا بهرامی برای 

تیم ملی زنان جواب نداد.
نتیجـــه تیـــم ملـــی زنـــان فاجعـــه بـــود. تعجب 
می کنـــم با این همه پتانســـیل و ســـتاره چرا باید 
تیم ملـــی در تاتامی قهرمانی آســـیا چنین نتیجه 
ضعیفـــی بگیـــرد. احتمـــالاً نحـــوه انتخابی هـــا و 
تمرینات مشـــکل داشـــته، اما کســـی نبـــوده به 

این مســـائل رســـیدگی کند.
دبیر فدراسیون کاراته معتقد است انتشار 
خبر ابطال فدراسیون کاراته باعث به هم 

خوردن تمرکز تیم ملی و این نتایج شده 
است. نظرتان در این باره چیست؟

من متوجه نمی شـــوم که خبر ابطال فدراسیون 
کاراتـــه چـــه ربطی بـــه نتایج تیـــم ملـــی دارد که 
دوســـتان آن را بهانه می کنند. تیم ما یکدســـت 
نیســـت کـــه چنیـــن نتایجـــی رقـــم خـــورده اما 
دوســـتان نمی خواهنـــد ضعف شـــان را قبـــول 

. کنند
رفتن طباطبایی به نفع کاراته است؟

 فقط امیـــدوارم یکـــی بیاید که از جنـــس کاراته 
باشـــد و درد این رشـــته را بفهمد. ۲ ســـال دیگر 
بازی هـــای آســـیایی را داریـــم و بـــا ایـــن اوضـــاع 
شـــرایط خیلـــی نگران کننده اســـت. مـــن فقط 
دلم برای کاراته مملکت می ســـوزد اما متأســـفانه 
گوش کســـی بدهـــکار نیســـت. طباطبایـــی اگر 
ناراحـــت نمی شـــود یـــک توضیحـــی بابـــت این 

نتایـــج بدهد و فکـــری بکند.

فائزه زمانی
خبر نگار

سؤال و جواب

رقابـــت  دســـته 7۱ کیلوگـــرم دختـــران مســـابقات 
وزنه بـــرداری قهرمانـــی جوانـــان جهان در اســـپانیا، 
بـــا قرار گرفتـــن فاطمه کشـــاورز و ریحانـــه کریمی در 

رده های هشـــتم و ســـیزدهم بـــه پایان رســـید. 
کشـــاورز در یکضرب ابتـــدا وزنه ۹۳ کیلویـــی را مهار 
کرد اما نتوانســـت دو بار وزنـــه ۹۶ را به نام خود کند. 
او در دوضرب هم ابتـــدا وزنه ۱۱7 کیلویی را مهار کرد 
امـــا در ادامـــه موفق بـــه مهـــار وزنه هـــای ۱۲۳ و ۱۲۴ 

کیلوگرم نشـــد تا با مجموع 210 کیلوگـــرم به کار خود 
پایـــان دهد. ریحانـــه کریمی هم در یکضـــرب پس از 
دو تـــاش ناموفق در مهار وزنـــه ۸۳، در فرصت آخر 

این وزنـــه را مهار کرد.
 او در دوضـــرب ابتـــدا وزنـــه ۱۲۰ را بالای ســـر برد و در 
حالـــی کـــه فاصلـــه چندانـــی با کســـب مـــدال نقره 
دوضـــرب نداشـــت، دو بار وزنه ۱۲7 را از دســـت داد. 

او مجمـــوع 203 کیلوگـــرم را زد.

حامد حدادی، ســـتاره بســـکتبال ایـــران که در مراســـم قرعه 
کشـــی فصـــل جدید لیـــگ برتـــر بســـکتبال حاضر شـــده بود؛ 
بعد از مراســـم قرعه کشـــی شـــرایط لیـــگ را خوب ندانســـت: 
»وقتـــی مـــن به جلســـه قرعه کشـــی رســـیدم، گفتنـــد لیگ ۸ 
تیمی برگزار می شـــود، ناگهان تعداد آنها ۱۴ تایی شـــد و وقتی 
جلسه شروع شـــد گفتند ۱۲ تیم در فصل آینده حضور دارند.«
 ســـتاره بســـکتبال ایران بـــا انتقاد از ایـــن به هـــم ریختگی در 
تصمیمات ســـازمان لیگ ادامـــه داد:»  این اتفـــاق اصاً خوب 

نیســـت و به ضرر خود باشگاه هاســـت چون تمرینات را خیلی 
دیـــر شـــروع می کننـــد و تا کنـــون فکر می کنـــم تنها ســـه تیم 

تمرینات شـــان را آغـــاز کرده اند.«
در ادامـــه جلســـه، ارســـان کاظمـــی ملی پـــوش بســـکتبال با 
اشـــاره به خالی بـــودن جایگاه خبرنـــگاران در اکثر مســـابقات 
فصـــل قبل لیـــگ برتر، با تأکیـــد بر اهمیت حضـــور نمایندگان 
رســـانه ها گفـــت: »امیـــدوارم خبرنگاران با بســـکتبال آشـــتی 

» . کنند

حامد حدادی: این اتفاق اصلاً خوب نیستدختران وزنه بردار به سکوی جهانی نرسیدند

محسن وظیفه
روزنامه نگار

پیاتزا: می خواهم با والیبال ایران در المپیک رؤیاپردازی کنم

هدف صعود به جمع 8 تیم برتر دنیاست


